

Date: Monday, 18th February 2019

التاريخ: الإثنين، ١٨ فبراير ٢٠١٩

HE Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President – Chief
Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

سعادة / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Subject: Clarification of the news published in
media on 17th February 2019

الموضوع: توضيح الخبر المنشور في وسائل الإعلام
بتاريخ ١٧ فبراير ٢٠١٩

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

With reference to the above subject and your request to clarify the news being reported by some Indian and UAE-based media outlets, please be informed that we are currently discussing the possibility of entering into a strategic commercial partnership with Delhivery, to restructure our operations in India. Through this partnership, Aramex will offload its Domestic Express Services in India to Delhivery, while continue to fully own, manage and operate its International Express and Freight-Forwarding Services.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وطلبكم توضيح ما يتم تداوله حالياً في بعض وسائل الإعلام التي تتخذ من دولة الهند ودولة الإمارات العربية المتحدة مقراً لها، يرجى التكرم بالعلم بأننا نقوم حالياً بالتفاوض مع شركة "دليفيري" الدخول في شراكة تجارية استراتيجية من أجل إعادة هيكلة عملياتنا في الهند، بحيث تقوم أرامكس من خلال هذه الاتفاقية بالتخارج عن خدمات التوصيل السريع المحلي في الهند لصالح شركة دليفيري، مع مواصلة أرامكس امتلاك وإدارة وتشغيل عملياتها في مجال خدمات التوصيل الدولي السريع والشحن بشكل كامل.

We are expecting this agreement to be signed in the coming few days.

ونتوقع أن يتم توقيع هذه الاتفاقية خلال الأيام القليلة القادمة.

In compliance with the rules and regulations of the Dubai Financial Market and the disclosure and transparency rules, we will disclose all details of this agreement shortly after completion.

والتزاماً منا بتعليمات وأنظمة السوق المالي وكافة الأنظمة والتعليمات الخاصة بقواعد الإفصاح والشفافية، سنقوم بتزويدكم بكافة التفاصيل المتعلقة بهذه الاتفاقية مباشرة بعد استكمالها.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Mohammad Ziad Mousa
Senior Communications Manager and IR Officer
Aramex PJSC

محمد زياد موسى
مدير أول، قسم الاتصالات المؤسسية الخارجية
والعلاقات العامة
مسؤول علاقات المستثمرين
أرامكس (ش.م.ع)

